
"Efter
branden
känns hösten
lat och
overksam"

Hösten känns lat och
overksam genom att
verksamheten uteblivit till
följd av att Folkets Hus i
Bollsta brann ned pa lång
fredagen. Det bl a skriver |
Lars-Åke Frykholm,
ordförande för
folketshusföreningen i
ångermanländska Bollsta,
i sin femte krönika där
han skildrar allt det som
händer i en folketshus
förening när huset
plotsligt och chockartat
upphör att existera till
följd av en brand. I denna
krönika kommenterar han
även dansverksamheten.
Tidigare krönikor har varit
införda i tidningen
Folkets Hus ;respektive
5.6.7.och 8 för 1987

Hösten känns lat och
overksam. Under tio års tid
har styrelsen samlats oh
jobbat hårt forde olika
aktiviteterna i Bollsta
Folkets Hus. Men sedan
vårt FolketsHus brann i
våras har det inte varit så

Eivor köper in. packar upp och säljer ut
alla kioskvaror. Min fru köper in och
klarar av serveringen. Jan Ivan. Nicka
och Thomas beställer 16 och 35 mm
film. affischerar och kör filmerna. Själv
arrangerar jag och bokar
mogendanserna, discodanserna,
showverna och barnteatrarna.

Vid danserna rycker alla in i kassan,
servering, klädloger m m. Inom
styrelsen är vi ocksa tre stycken
utbildade ordningsvakter. som tjänstgör
vid varje tillställning. I rent studiesyfte
brukar jag gå ordningsvakt på
närliggande ställen en gång varje år.

Dessutom är det bra att vara arrangör
och ordningsvakt samtidigt. Det blir
inga problem med dörrpolicyn.

På våra ungdomsdanser. när vi ibland
har 14 ordningsvakter. fick vi ordna
vaktrundor för att undvika
hopklumpning vid dörrar osv. Välkända
problem för oss alla. Styrelsen har en
väldig kompetens och sakkunnighet.

 Styrelsemötena brukar följaktligen bli
ryskt kamratliga och öppenhjärtliga
ibland.

Bygget fortsätter pa ritningsstadiet, och
vår distriktsombudsman Lennart
Nilsson är också inkopplad på en del
saker vi bbehöver hjälp med.

heter att få
projektpengar men
det stupar på
följande regel: Man
får aldrig statliga
pengar fran två hall
samtidigt. och
därigenom ökar den
sammanlagda
anslagssumman.

Nu har det blivit
aktuellt med
matservering i vårt
Folkets Hus
eftersom lunchbaren
i Bollsta har blivit
uppsagd.

 Bollsta IK tycks
äntligen få ut sina
pengar för
bingomaterial från
försäkringsbolaget
Skandia. som en av
pojkarna hade
försäkrat i. Det tog
lång tid. men Per-
OloNäsström på
Folksam hjälpte
Esser att formulera
kraven och seuan
gick det bra.  

Häromdagen var
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Stvrelsen har stått för
visionerna och vaktmästare
och städpersonal har klarat
av dagen efter. Jag tror att
arbetsfördelningen är rätt
bra. Man kan inte begära
att en före ståndare ska
greppa över all verk samhet
med samma glöd år efter år
och i slutänden skapa mer
och mer jobb åt sig själv
utan att med tiden bli
utbränd. På vårt Folkets
Hus har vi löst så att
styrelsemedlemmarna har
tagit pa sig olika
ansvarsområden
 

 Vi har även undersökt möjlig

 

det Lars Molins tur
att vxa till en historia
på TV om det futtiga
och mentalt
nedbrytande att gå
ut och dansa en
kväll.

 När
folketshusrörelsen
äntligen fått
kommunerna att
satsa på 'Våga
Stuffa"för att
ungdomarna ska
kunna ta i varandra
utan karatespark
visar TV detta. Det är
tråkigt att Lars Molin
går nymoralisternas
ärenden.

 Min tro på det
religiösa fick sig f ö
en allvarlig knäck
dagen efter
folketshusbranden.
En av
brandplatsbesökarna
sa att branden var
Guds straff för att vi
ordnat dans på
långfredagen.

Trosvisshet får man
tvdligen till priset av
intellektuell
förvirring.

 

LARS-ÅKE
FRYkHOLM
Tillbaka till dagbokens
innehållsförteckning 
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